
 Z Á P I S N I C A

              z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Veľaty 
                          konaného dňa 16.12.2021 o 17.00 hod., v zasadačke kultúrneho domu

Program:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu zasadnutia
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Schválenie VZN č. 1/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a 
školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Veľaty

6. Schválenie VZN č. 2/2022 o podmienkach poskytovania dotácií
7. Schválenie sadzobníka poplatkov platného od 01.01.2022
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. a II. polrok 2022
9. Stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023           

a 2024
10. Schválenie rozpočtu obce na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023 a 2024
11. Schválenie nižšej úrokovej sadzby dlhodobého úveru
12. Návrh na schválenie 5% spoluúčasti vodárenskej spoločnosti na realizáciu kanalizácie          

a ČOV Veľaty
13. Rôzne
14. Diskusia

15. Záver

K bodu 1/
Pán starosta Prof. MVDr. Mikuláš Levkut DrSc., privítal prítomných a otvoril zasadnutie OZ.

K bodu 2/
Pán starosta navrhol:
zapisovateľa zápisnice:          Mária Pačutová
overovatelia zápisnice:           Ing. Ľubomír Domaracký, Slavomír Rusňák

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 56/2021

K bodu 3/
Pán starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 57/2021

K bodu 4/
kontrola plnenia uznesení – pán starosta prečítal uznesenia z minulého zastupiteľstva

K bodu 5/

P. Šlosárová oboznámila poslancov o zmene vo VZN č. 1/2022, ktorý je na webovom sídle obce 
Veľaty. 



 
Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 58/2021

K bodu 6/

P. Šlosárová predložila poslancov  VZN č. 2/2022, ktorý je zverejnený na webovom sídle obce 
Veľaty.
JUDr. Ing. František Čuchráč sa pýtal, či je potrebné aby žiadosť o dotáciu obsahovala všetky tie 
náležitosti. ( je to o dohode medzi obcou a žiadateľom )

Hlasovanie:

za: Ing. Ľubomír  Domaracký, Ing. Marcel Kolesár, Rastislav Eliaš, Ing. Marián Bindas, Slavomír 
Rusňák

proti: 0

zdržal sa: JUDr. Ing. František Čuchráč 

Bolo prijaté uznesenie 59/2021.

K bodu 7/

Pán starosta oboznámil poslancov s úpravami sadzobníka poplatkov platného od 01.01.2022. 

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 60/2021 

K bodu 8/

Pani Šlosárová prečítala Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. a II. Polrok 
2022.
Poslanec JUDr. Ing. navrhol, aby sa vykonala revízia uznesení za posledných 5 rokov
 
Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 61/2021

K bodu 9/

Pani Šlosárová predložila Stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a viacročného rozpočtu 
na roky 2023 a 2024 od p. kontrolórky Ing. Hudačkovej.  

OZ berie na vedomie 

K bodu 10/

OZ schválilo rozpočet obce na rok 2022 s doplnkami a berie na vedomie  viacročný rozpočet na 
roky 2023 a 2024.



Pán starosta navrhol sumu 1000,00 € ( zo svojej mzdy + odvody )  v prospech FK Veľaty + 
2000,00€ zo znížených úrokov z úveru v prospech FK Veľaty.
Pre Rímskokatolícku cirkev navrhol sumu 200,00 € , takisto aj pre Gréckokatolícku cirkev. Na to 
pán Slavomír Rusňák zareagoval, aby sa pre kostoly prispelo po 500, 00 € nakoľko sa toto volebné 
obdobie neprispievalo vôbec.
Pán starosta súhlasil a odpovedal: Pre Rímskokatolícku cirkev – kostol Mena Panny Márie ( 500,00 
€ ) a Gréckokatolícku cirkev – kostol Narodenia Panny Márie ( 500,00 € ) v celkovej sume 1000,00 
€ ( mzda starostu + odvody )
Poslanec Slavomír Rusňák skonštatoval, že pred MŠ na parkovisku nie je dobrá viditeľnosť, chýba 
osvetlenie. Pán starosta zareagoval, že máme zrealizovaný projekt na osvetlenie v parku. 
JUDr. Ing. František Čuchráč  dodal, že takisto pri espresse VAMA a bytovom dome na ul. 
Okružnej. 
Ing. Marcel Kolesár navrhol opraviť chodník na železničnú stanicu. 
Ing. Marián Bindas sa pýtal, aký prínos má pre našu obec sociálny podnik Thermostav, s.r.o. 
Pán starosta odpovedal, že prerokovanie Thermostavu, s.r.o. bude zaradené v programe v I. polroku 
roku 2022.

Hlasovanie:

Za: Ing. Ľubomír Domaracký, Rastislav Eliaš, Slavomír Rusňák, Ing. Marcel Kolesár, JUDr. Ing. 
František Čuchráč

Zdržal sa: Ing. Marián Bindas

Bolo prijaté uznesenie č. 62/2021

K bodu 11/

Pán starosta oboznámil poslancov s ponukou od Prima banky, o zníženie úroku z 3,1% na 1,00% s 
fixáciou 10 rokov.

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 63/2021

K bodu 12/

Poslanci boli oboznámení pánom starostom o 5% spoluúčasti na realizáciu kanalizácie a ČOV.
Ing. Marcel Kolesár sa informoval, či 5% spoluúčasť znamená prevzatie kanalizácie a ČOV do 
majetku vodárenskej spoločnosti.
Pán starosta odpovedal, že 5% spoluúčasť zo strany vodárenskej spoločnosti by znamenala, že po 
realizácií vodárenská spoločnosť prevezme majetok a zodpovednosť. 

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 64/2021



K bodu 13 a 14/

JUDr. Ing. František Čuchráč navrhol aby sa obsah hlásení v miestnom rozhlase s dlhšou 
trvácnosťou ( napr. neprítomnosť lekára, zatvorenie pošty... )  zverejňovali aj na webovej stránke 
našej obce. Taktiež sa informoval ohľadom niektorých faktúr, ktoré boli vysvetlené p. Šlosárovou.
Ing. Marcel Kolesár upozornil na štablóny na ZŠ, ktoré strhol vietor. Taktiež na stromy na cintoríne,
je potrebné ich postupne vyrezávať. Takisto navrhol pánovi starostovi  prejednať okolie bytového 
domu s obyvateľmi na Športovej ulici.

K bodu 15/

V závere sa pán starosta poďakoval prítomným za účasť a poprial pokojné vianočné sviatky.

Zapísala: Mária Pačutová

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ľubomír Domaracký

                                        Slavomír Rusňák 

                                                         

                                                                                               Prof. MVDr. Mikuláš Levkut DrSc.
                                                                                                             Starosta obce


